

《单词百科:arduous是什么意思?arduous怎么发音?arduous的解释和用法》

英语单词arduous是什么意思?arduous怎么读?arduous怎么发音?简答网为您整理了arduous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



arduous怎么读

arduous的读音:['ɑ :dju ə s]

arduous的意思

1、adj.努力的;艰巨的;难克服的;陡峭的;

arduous的相关词组

1、something be an arduous process 这是一个艰难的过程

arduous的近义词

- 1、 **backbreaking** adj. (体力劳动) 艰苦繁重的, 累死人的;
- 2、 **demanding** adj. 费时的; 劳神的; 苛刻的; 要求很高的;
- 3、 **difficult** adj. 困难的; 问题多的, 麻烦的; 不随和的;
- 4、 **exacting** adj. 费劲的; 需细致小心的; (标准) 严格的; (对别人) 严格的;
- 5、 **formidable** adj. 可怕的; 令人敬畏的; 难以对付的;

arduous的双语例句

- 1、 Take your ease, for the journey ahead will be long and arduous.

好好休息一下, 前面的路程远而艰难呢.

- 2、 an arduous journey across the Andes

翻越安第斯山脉的艰苦之行

- 3、 The refugees made an arduous journey through the mountains.

难民们艰难地越过高山.

- 4、 He never seeks credit for himself, but is always ready to take on arduous tasks.

他在荣誉面前从不伸手, 但在艰巨任务面前却当仁不让.

- 5、 After enduring the hardship of the arduous fieldwork , the prospecting team discovered many new ores.

地质勘探队员餐风饮露, 历尽辛苦, 找到了不少新的矿藏.

- 6、 The task is arduous; besides , there's not much time.

任务 艰巨, 同时时间又很紧迫.

- 7、 We must have patience in doing arduous work.

我们做艰苦的工作要有耐性.

- 8、 The tasks are arduous.

任务繁重.

9、Those who seek it, undertake an arduous journey and can never be sure that they will find it.

寻求正义的人历尽艰辛,也决不能肯定他们就能找到正义.

10、The task is arduous.

这个任务很吃重.

11、Picking five nominees for Liverpool's player of the season was an arduous task.

挑选出利物浦本赛季最佳球员的五名候选人是个艰巨的任务.

12、After enduring the hardship the arduous the prospecting team discovered many new ores.

地质勘探队员餐风饮露,历尽辛苦,找到了不少新的矿藏.

13、It remains an arduous historical task in the process of our modernization drive to accomplish industrialization.

实现工业化仍然是我国现代化进程中艰巨的历史性任务.

14、The tasks of ecological protection and ecological development are still very arduous.

生态保护、生态建设的任务仍十分繁重.

15、Obviously, the knowledge renews imminently, lifelong studies the duty to be arduous.

可见,知识更新迫在眉睫,终身学习任务繁重.

16、Liang takes a arduous political burden, on the other a tasteful life.

一方面肩负艰巨的政治使命,另一方面却是春意盎然的趣味生活.

17、However, our country's drug control work continues to face arduous tasks.

展望未来,中国禁毒工作任重道远.

18、They began the slow arduous procession towards development and prosperity.

向着发展和繁荣,他们开始了缓慢而艰难的行进.

以上是简答网为您整理的arduous怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于ardu

ous的用法、arduous的释义

、arduous的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/arduous>

